
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ'αριθ. 3 / 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 
 
Αρ. απόφ. 55/97 
 

Π ε ρ ί λ η ψ η: 
«Εγκριση αναπομπής του 4ου θέματος «Αίτηση 
των Μαρίας Μαυροματίδου και Μαριάνθης συζ. 
Αντ. Στράλη για μετατόπιση περιπτέρου» στο 
Σ.Σ της 1ης Συνοικίας».  

 
 
 Σήμερα 3 Φεβρουαρίου  του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με 
ημερομηνία 30-1-97 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία και επί συνόλου 25 μελών 
βρέθηκαν παρόντα 21 μέλη. 
 

 Παρόντες                               Απόντες                                       Παρόντες  
Πάρεδροι 

 
1. Κ.  Ασλάνογλου 1. Μ. Ποτουρίδης  -------------------- 
2. Ι. Κουρουζίδης 2. Α. Δελαβερίδης   
3. Κ. Κόλβατζης 3. Δ. Αδάμου   
4. Κ.  Βαφείδης 4. Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα   
5. Θ.  Τέτος      
6. Ε. Λελεκάκης      
7. Κ. Πουλασουχίδης      
8. Π. Καρασαββίδου                                                       Απόντες Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές    Γ. Μπαλτζής 

10. Α. Μαρκούλης    Λ. Χατζηγεωργίου 
11. Α. Καραντουμάνης    Θ. Δεμερτζής 
12. Λ. Τάκης  
13. Ε. Παναγιωτίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά τη συζήτηση της προ ημερήσιας  
14. Ο. Σιδηρόπουλος διάταξης αποχώρησε ο  κ. Χ. Παπαγεωργίου. 
15. Ε. Σοφιανίδης Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 52 /97  απόφασης 
16. Χ. Παπαγεωργίου αποχώρησαν οι  κ.  κ.  Π. Καρασαββίδου και Α. 
17. Β. Τσίλης Μαρκούλης.  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 55/97 
18. Γ. Χιονίδης απόφασης αποχώρησαν οι κ. κ. Ο. Σιδηρόπουλος και 
19. Δ. Ζαμάνης Γ. Χιονίδης. Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 56/97 
20. Μ. Αδαλόγλου απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Βαφείδης. Κατά τη 
21. Π. Αγαθαγγελίδης συζήτηση της υπ’ αρίθ.  58/97 απόφασης προσήλθε 

   ο κ. Ο. Σιδηρόπουλος και αποχώρησε ο κ. Ε. 
Παναγιωτίδης. Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 85/97 
απόφασης προσήλθε ο κ. Χ. Παπαγεωργίου. Κατά τη 
συζήτηση της υπ’ αρίθ. 94/97 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. 
Βαφείδης και αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 

 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 4ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 9-1-97 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου 
που έχει ως εξής:  Με τις υπ’ αρ. 262/95 και 417/95 αποφάσεις του Δ.Σ εγκρίθηκε η 
μετατόπιση του περιπτέρου της κ. Μαυροματίδου Μαρίας, που βρίσκεται στο 
πεζοδρόμιο της συμβουλής των οδών Θερμοπυλών και Ακροπόλεως, στην αρχή της 
οδού Κίμωνος και Ακροπόλεως και από την πλευρά των Ισραηλιτικών νεκροταφείων 
σε χώρο που θα υποδειχθεί από το Δήμο. 
 Με την από 20-10-95 αίτησή τους οι Μαυροματίδου Μαρία και Μαριάνθη 
συζ. Αντωνίου Στράλη τη μεταφορά του περιπτέρου από τη σημερινή του θέση -
λόγω της κατασκευής νησίδας πλησίον του περιπτέρου, γεγονός που όπως 
αναφέρουν θα δημιουργήσει δυσχέρειες στη λειτουργία του- καθώς και την 
τροποποίηση των υπ’ αρ. 262/95 και 417/95 σχετικών αποφάσεων Δ.Σ ως προς τη 
νέα θέση του περιπτέρου και προτείνουν η μετατόπιση να γίνει είτε στην περιοχή της 
γέφυρας της οδού Θερμοπυλών ή στην οδό Μ.Ασίας μπροστά από την οικία του κ. 
Αγιαννίτη. 
 Με την υπ’ αρ. 17/96 απόφασή του το Σ.Σ της 1ης συνοικίας και σ’ εφαρμογή 
της αρίθ. 488/91 απόφασης του Δ.Σ «περί μεταβιβάσεως αρμοδιοτήτων στα Σ.Σ.» 
εμμένει στην εκτέλεση των δύο τελευταίων σχετικών αποφάσεων του Δ.Σ (262/95 
και 417/95). 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 9 του Ν. 1043/80: «Η μετατόπιση 
περιπτέρου γίνεται είτε για λόγους ασφαλείας, κυκλοφορίας, εξωραϊσμού του 
περιβάλλοντος δια εκτελέσεως Δημοσίων, Δημοτικών, Κοινοτικών ή Οργανισμών 
κοινής ωφελείας έργων, είτε κατόπιν αιτήσεως του δικαιούχου αυτού δι’ 
ητιολογημένης αποφάσεως των κατά το άρθρο 18 αρμοδίων οργάνων. Η τοιαύτη 
μετατόπιση γίνεται εγγύς της παλαιάς θέσεως λαμβανομένης υπόψιν και της 
αποδοτικότητας της νέας τοιαύτης ως και των γειτνιαζόντων περιπτέρων. 
 Εις περίπτωσιν αυταπαγγέλτου μετατοπίσεως τούτου, η σχετικά δαπάνη ως 
και η αποκατάστασις της λειτουργίας του περιπτέρου βαρύνει τον υπέρ ού η 
μετατόπισης». 
 Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δ.Σ ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος: Κε Κεχάογλου, εμμένετε στην απόφαση του Συνοικιακού σας 
Συμβουλίου; 
Κεχάογλου, πρόεδρος 1ου Σ.Σ: Ναι. 
Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Ζαμάνης: Στις οδούς Ακροπόλεως και Κίμωνος γίνονται αρκετές παρεμβάσεις από το 
Δήμο, μήπως εκεί που είναι να πάει το περίπτερο υπάρξει πρόβλημα και θα 
αναγκασθούμε γρήγορα να το μετακινήσουμε πάλι; Ελήφθει αυτό υπόψη; 
Αγαθαγγελίδης: Εξακολουθεί να ισχύει το σκεπτικό του Σ.Σ. ότι κινδυνεύουν παιδιά; 
Η θα ενοχλούνται οι παρόδιοι το βράδυ; Η τέλος πάντων τι ισχύει σήμερα για την 
εκτίμηση της μετατόπισης του περιπτέρου; Δεύτερον, ακούστηκε η γνώμη των 
ενδιαφερομένων για τη λήψη της απόφασης από το Σ.Σ; 
Πουλασουχίδης: Υπάρχει ένα θέμα που ταλανίζει τη γειτονιά επί δύο χρόνια και 
κινδυνεύει να ακυρωθεί η απόφαση επειδή δεν ακούσθηκε η γνώμη των 
ενδιαφερομένων. Υπάρχει διάθεση από το Σ.Σ, αν αναπέμψουμε την απόφαση αυτή, 
να συζητήσετε με τους ενδιαφερομένους και να βρείτε κάτι άλλο; 
Σοφιανίδης: Από το 95 πήραμε δύο αποφάσεις για μετακίνηση αυτού του 
περιπτέρου, γιατί δεν έχουν υλοποιηθεί;  



Γκαβαϊσές: Το πεζοδρόμιο Κίμωνος και Ακροπόλεως είναι οριστικό ενώ το 
πεζοδρόμιο έμπροσθεν της οικίας Αγιαννίτη δεν είναι οριστικό και δεν μπορεί εκεί 
να υπάρξει θέση. 
Πουλασουχίδης: Η απόφαση αυτή πρέπει να επικυρωθεί από τον Νομάρχη. Υπήρξε 
προσφυγή των ενδιαφερομένων στην επιτροπή του αρ. 18. Βγήκε η απόφαση της 
επιτροπής και στάλθηκε στον Νομάρχη. Ο Νομάρχης αφού το μελέτησε το θέμα 
έστειλε τελευταία την εγκριτική της απόφασης. Επειδή όμως υπάρχουν σοβαρές 
αντιδράσεις ένθεν και ένθεν κινδυνεύει το θέμα να γίνει μεσσανατολικό. 
Κεχάογλου: Υποδείξαμε στους ενδιαφερομένους 3 σημεία για να τοποθετήσουν το 
περίπτερό τους. Σήμερα ενοχλεί επειδή έχει κατασκευασθεί η νησίδα. Στη θέση που 
προτείνει το Δ.Σ δεν εμποδίζει κανέναν και διευκολύνει τα παιδιά που παίζουν στις 
αθλ. εγκαταστάσεις των Ισραηλίτικων νεκροταφείων. Εμείς δεν παίρνουμε απόφαση 
γιατί το Δ.Σ έχει πάρει δύο αποφάσεις για να μεταφερθεί. Εμείς σ’ αυτό εμμένουμε. 
Μέχρι σήμερα δεν έχει έρθει σε μας κανείς ενδιαφερόμενος να μας υποδείξει κάποιο 
σημείο και δεν μπορούμε κι’ εμείς να υποδείξουμε άλλο σημείο γιατί ίσως έχουμε 
αντιδράσεις κατοίκων από εκείνο το σημείο. 
Στράλη, ένοικος του περιπτέρου: Εγώ νομίζω ότι διευκολύνουν τα πράγματα αν πάω 
40 μ. πιο κάτω προς την γέφυρα της οδού Θερμοπυλών, έμπροσθεν της οικοδομής 
του κ. Τσαφαλή. Γιατί να πάω στην Κίμωνος; Το Σ.Σ. δεν μας ρώτησε γι αυτή του 
την απόφαση. 
Στράλης, ένοικος του περιπτέρου: Αν πάει το περίπτερο στην οδό Κίμωνος τότε 
κλείνει. Είναι η θέση τέτοια κύριοι. Σας παρακαλώ πολύ να το δείτε αυτό. 
Πρόεδρος: Ορίστε τοποθετήσεις. 
Παναγιωτίδης: Δηλ. καταργούμε τις προηγούμενες αποφάσεις μας;  
Πρόεδρος: Μπορούμε να ζητήσουμε την επανεξέταση του θέματος από την πλευρά 
του Σ.Σ. 
Κόλβατζης: Η όποια απόφαση παίρνεται από το Δ.Σ έχει κύρος και πρέπει να 
υλοποιείται. Εσείς σαν πρόεδρος θα πρέπει να παρακολουθείτε την υλοποίηση αυτών 
των αποφάσεων. Εδώ βλέπουμε μία διαδικασία που χρονοτριβεί και θα ήθελα να μου 
δώσετε μία απάντηση. Γιατί δεν επισπεύδονται αυτές οι διαδικασίες; Πιστεύω ότι 
υπάρχουν και άλλου είδους αποφάσεις τέτοιες ήσσονος σημασίας, διαχειριστικού 
τύπου, για ποιό λόγο δεν υλοποιούνται και δεν εκτελούνται; 
Πρόεδρος: Η ουσία της απάντησης δόθηκε από τον κ. Πουλασουχίδη και δεν 
καταάβαίνω γιατί επανέρχεστε. Υπήρχαν μία σειρά από διαδικασίες που 
προβλέπονται νομότυπα. Ο πρόεδρος του Δ.Σ όταν του δίνεται η δυνατότητα να 
ελέγχει τις αποφάσεις, που είναι περισσότερο δουλειά της διοίκησης του Δημάρχου 
και των αντιδημάρχων, το κάνει. Σε αυτή την περίπτωση υπήρχε η καθυστέρηση που 
ανέφερε και ο κ. Πουλασουχίδης. Τώρα έχουμε την απόφαση που είναι και 
εκτελεστέα. Ταυτόχρονα έχουμε κι ένα αίτημα διότι γνωρίζουν οι ενδιαφερόμενοι ότι 
τώρα είναι εκτελεστέα και γι’ αυτό έφεραν κι αυτή την αίτηση. Γιατί γνωρίζουν ότι 
δεν έχουν άλλο περιθώριο. Εάν δεν είχε τελεσιδικήσει η απόφαση δεν θα κατέθεταν 
αίτηση. 
Κουρουζίδης: Είχα προτείνει τότε να πάει στην οδό Κίμωνος το περίπτερο. Ενας 
βασικός λόγος ήταν τα προβλήματα που δημιοργούσε στους περίοικους. Σήμερα 
επειδή δημιουργήθηκε ειδικό καθεστός (κατασκευή κόμβου) νομίζω ότι θα πρέπει να 
το ξαναδεί το θέμα το Σ.Σ για να φύγει από εκείνη τη θέση και να βρεθεί μία λύση 
ώστε να μην πάθει και ζημία ο ενδιαφερόμενος. Να το ξαναδεί το Σ.Σ. και να βρεθεί 
μία λύση που να μην είναι ούτε το σημείο που είναι σήμερα, ούτε η οδός Κίμωνος. 
Πουλασουχίδης: Οποτε έρχεται τέτοιο θέμα ή δεχόμαστε και επικυρώνουμε την 
απόφαση του Σ.Σ ή υπάρχουν συμβιβαστικές λύσεις σε κάποιες περιπτώσεις και να 
αναπεμφθεί το θέμα στο Σ.Σ ώστε να επανεξετάσει ορισμένα πράγματα.  Το Σ.Σ θα 



πρέπει να καλέσει τους ενδιαφερόμενους να ακούσει τις απόψεις τους. Μπορεί να 
λυθεί το θέμα και ν’ αποφύγουμε εντάσεις, τριβές κ. α.  
Αγαθαγγελίδης: Πολλές φορές ασχοληθήκαμε με το θέμα και δεν μπορώ να 
καταλάβω γιατί να το ξανασυζητήσουμε. Με την ίδια λογική που απομακρύνουμε 
ένα περίπτερο πρέπει να απομακρύνουμε όλα τα περίπτερα. Εφ’ όσον υπάρχει μία 
λύση να παραμείνει στον ίδιο δρόμο κι αν δεν εμποδίζει κάνω έκκληση ώστε να τα 
βρει το Σ.Σ. με τους ενδιαφερόμενους και να έρθει το θέμα με τη σύμφωνη γνώμη 
τους.  
Ζαμάνης: Συμφωνώ με τον κ. Πουλασουχίδη. 
Σοφιανίδης: Συμφωνώ με τον κ. Πουλασουχίδη. Θα εκφράσω και πάλι την απορία 
μου γιατί εδώ και δύο χρόνια ο Νομάρχης δεν επικύρωσε την απόφασή μας. Αν οι 
ενδιαφερόμενοι δεν συμφωνήσουν και πάλι με την απόφαση του Δ.Σ θάχουν το 
δικαίωμα οι ενδιαφερόμενοι να προσφύγουν και ο Νομάρχης να τηρήσει την ίδια 
διαδικασία; 
Βαφείδης: Συμφωνώ με τον κ. Πουλασουχίδη. Επρεπε να κληθούν οι ενδιαφερόμενοι 
από το Σ.Σ. και δεν εκλήθησαν. Υπάρχει και νομοτυπικό πρόβλημα στην απόφαση 
του Σ.Σ. Επίσης δεν μπορούμε να καταδυναστεύουμε την πόλη με την θέση των 
περιπτέρων. Καιρός είναι στο μέλλον να διαμηνύσουμε στα αρμόδια υπουργεία να 
δώσουν τέλος στο θέμα των περιπτέρων. Το κληρονομικό δίκαιο να τελειώνει 
κάποτε. Ο αρμόδιος αντιδήμαρχος ας κάνει κάτι με τα προβλήματα που δημιουργούν 
τα περίπτερα π.χ. το περίπτερο που είναι στη λαϊκή αγορά που έχει γίνει πλέον 
πολυκατάστημα. 
Πουλασουχίδης: Το πρόβλημα των περιπτέρων (καθορισμός θέσης κ.λ.π.) απασχολεί 
τη διοίκηση του Δήμου και προσπαθούμε να καταλήξουμε σε μία λύση ώστε να 
αντιμετωπιστεί ριζικά αυτό το θέμα. Στα πλαίσια της καθαρής πόλης θα συζητηθεί 
και αυτό το θέμα. 
 Κε Σοφιανίδη, δεν άργησε ο Νομάρχης να υλοποιήσει την απόφασή μας. Ο 
Νομάρχης επικυρώνει την απόφαση του Δ.Σ. Αν το θέμα της μετατόπισης έρθει 
υπηρεσιακώς θα μετακινηθεί με δαπάνες του Δήμου αν έρθει με αίτηση δημοτών 
τότε θα μετακινηθεί με έξοδα δικά τους. Επομένως πως θα κάνει τη μετακίνηση ο 
Δήμος; Να κάνει τη μετακίνηση και μετά να κυνηγά τους δημότες; Αν το Δ.Σ εμμένει 
στην παλιά απόφασή του δεν υπάρχει λόγος να προσφύγουν στην επιτροπή του αρ. 
18 ή να κάνουν οποιαδήποτε άλλη ένδικη ενέργεια. 
Κεχάογλου: Δεν έχουμε διάθεση ν’ αντιδικούμε με κανέναν. Προτείναμε τότε στον 
ενδιαφερόμενο 3 θέσεις και το Δ.Σ πήρε μία απόφαση χωρίς να είναι αυτή που 
προτείναμε εμείς. Στη συνέχεια ο ενδιαφερόμενος αντί να έρθει να συζητήσει μαζί 
μας, μας απείλησε κιόλας. Το θέμα ήρθε για δεύτερη φορά στο Σ.Σ και εμείς είπαμε 
αυτό που είπαμε. Είναι ομόφωνη η απόφασή μας αυτή. Αυτή είναι η απόφασή μας. 
Δεν μπορούμε να υποδείξουμε ένα άλλο σημείο γιατί μπορεί να ξεσηκωθούν οι 
περίοικοι που βρίσκονται σε εκείνο το σημείο. 
Πρόεδρος: Θα μπορούσε να ξεπεραστεί το πρόβλημα. Ακούσατε εδώ έναν 
προβληματισμό και εάν με βάση αυτό κρίνετε ότι υπάρχει η δυνατότητα και μπορεί 
το Σ.Σ να ξαναδεί το ζήτημα αυτό σε κάποιο άλλο σημείο που να βρίσκει 
περισσότερο σύμφωνους και τους ενδιαφερόμενους σε μία καλή διάθεση 
συνεργασίας, το Δ.Σ σας το ζητάει αυτό με την έννοια να σας ξαναγυρίσει την 
απόφαση και σεις θα την ξαναφέρετε με μία απόφαση που θα είναι δεσμευτική για 
μας. 
Κεχάογλου: Δεν έχω αντίρρηση. Αν όμως ξεσηκωθούν μετά οι περίοικοι εκείνοι τι 
γίνεται; 
Πρόεδρος: Πρέπει να λυθεί και το ζήτημα των εξόδων μεταφοράς επειδή δεν υπάρχει 
καμία ενόχληση. 



Πουλασουχίδης: Αν αλλάξει η θέση του περιπτέρου με αίτηση των ενδιαφερομένων 
νομίζω ότι με βάση τον νόμο επιβαρύνεται αυτός που ζητάει την αλλαγή θέσης. Δεν 
είναι μεγάλα τα έξοδα και επειδή είναι καινούργιο θα είναι ακόμη λιγότερα τα έξοδα. 
Αυτό όμως θα το δούμε αργότερα. 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την αναπομπή κ. συνάδελφοι; 
Σύμβουλοι: Ναι. 
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1. - Το από 9-1-97 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2. - Την από 20-10-95 αίτηση των Μαρίας Μαυροματίδου και Μαριάνθης συζ. Αντ. 
Στράλη σύμφωνα με την οποία ζητούν τη μεταφορά του περιπτέρου τους από τη 
σημερινή του θέση στην περιοχή της γέφυρας της οδού Θερμοπυλών ή στην οδό 
Μ.Ασίας ( έμπροσθεν οικίας Αγιαννίτη) αντί της προτεινόμενης, με τις υπ’ αρίθ. 
262/95 και 417/95 αποφ. Δημ. Συμβουλίου Βέροιας, στην οδό Κίμωνος. 
3. - Την υπ’ αρ. 17/96 απόφασή του το Σ.Σ της 1ης συνοικίας σύμφωνα με την οποία 
εμμένει στην εκτέλεση των παραπάνω αποφάσεων του Δ.Σ. 
4. - Τις προτάσεις των κ. κ. Κ.Πουλασουχίδη και Ι.Κουρουζίδη. 
5. - Την ανάγκη αναπομπής του παραπάνω θέματος στο Συνοικιακό Συμβούλιο της 
1ης Συνοικίας για να εξετασθεί το αίτημα των αιτούντων όπως αυτό αναπτύχθηκε 
στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
6. - Την υπ’ αρίθ. 488/91  προγενέστερη απόφασή του«περί μεταβιβάσεως 
αρμοδιοτήτων στα Σ.Σ.» σύμφωνα με την οποία τα Σ.Σ εισηγούνται τη μετατόπιση 
περιπτέρων. 
7. - Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 

 Αποφασίζει Ομόφωνα 
 Εγκρίνει την αναπομπή του 4ου θέματος «Αίτηση των Μαρίας Μαυροματίδου 
και Μαριάνθης συζ. Αντωνίου Στράλη για μετατόπιση περιπτέρου» στο Σ.Σ της 1ης 
Συνοικίας για να εξεταστεί αίτημα των αιτούντων όπως αυτό αναπτύχθηκε στη 
συζήτηση του παρόντος θέματος.  
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 55 / 1997 
.....................................................................................................................................
.. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
           Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 
 
 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ 

                ΤΑ ΜΕΛΗ 
Ι. Κουρουζίδης                Ε. Παναγιωτίδης 
Κ. Κόλβατζης                 Ο. Σιδηρόπουλος 
Κ. Βαφείδης                    Ε. Σοφιανίδης 
Θ.Τέτος                           Χ. Παπαγεωργίου 
Ε. Λελεκάκης                 Β.Τσίλης 
Κ. Πουλασουχίδης         Γ. Χιονίδης 
Π. Καρασαββίδου          Δ. Ζαμάνης 
Κ. Γκαβαϊσές                 Μ. Αδαλόγλου 
Α. Μαρκούλης               Π.Αγαθαγγελίδης 

      Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 
    ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ 

Α. Καραντουμάνης 
 
 
 
 
 
 

    Ακριβές απόσπασμα 



    Βέροια  7 - 2 - 1997 
         Ο Αναπληρωτής Δημάρχου  

 
 
 
 

           ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΠΟΥΛΑΣΟΥΧΙΔΗΣ 


